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Referat bestyrelsesmøde den 9. april 2025  

Til stede: Charlotte, Martin, Mette, Rasmus, Katrine, Morten, Søren, Morten, Bolette, 

Lotte, Susanne, Signe, Kenneth, Mia, Peder, Jens, Linda og Anna 

Afbud: Mie og Natascha  

 

0. Fremlæggelse af årsrapport og protokollat for 2024 v. revisor Thomas Kjær 

Revisor har fremsendt materiale forud for mødet.  

 

Beslutning: 

Godkendt. 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste ordinære møde  

Beslutning: 

Godkendt. 

 

2. Orientering v. formanden 

Fællesmøde var et godt arrangement.  

 

3. Orientering v. ledelsen 

Friskolen v. Martin 

188 elever som vi har ligget stabilt på længe. Der er stadig god søgning. Særligt 2 

klasser er lavt bemandet 3. og 6. klasse.  

I denne uge er der fagdage, som giver mulighed for, at klasserne kan fordybe sig i 

emner eller komme på ture ud af huset.  

Der er lejrskoler og kanoture om lidt. Næste års fælles lejrskole går til Sønderjylland. 



Side 2 af 6 
 

Friskolen nyder stadig godt af kulturpakker via kommunen. Det giver mange gode og 

anderledes oplevelser. 

Der har lige været møde med kommende 19 elever til 0. klasse, 14 af dem kommer 

fra Friluftsgården.  

Eksamensperioden starter om lidt.  

Charlotte og Martin er begyndt at kigge på næste års skemalægning - også med den 

nye skolereform i mente. Motionstimer udfases, og fokus skal i stedet være kreativt. 

Der er også ændringer ift. eksamensfag.  

 

SFO v. Lotte 

Det er dejligt, at det gode vejr er kommet. Det nye gårdmiljø bruges rigtig meget og 

giver meget ekstra plads at boltre sig på.  

Der er stadig meget pres på om morgenen. Der er ansat en 9. klasse-elev, som 

kommer hver morgen en halv time.  

Der planlægges koloni i uge 27. 

 

Friluftsgården v. Susanne 

Den nye pædagog Xenia ansat fra 1. februar er desværre sygemeldt. Katrine har fået 

nyt arbejde. Stefanie har derfor fået en midlertidig stilling. Afventer til efter 

sommerferien med at ansætte ny.  

Der har været afholdt MUS. Positive ift. samlet uddannelsesplan. Fælles fokus på low 

arousal – bl.a. med arrangement ved neuropsykolog Susan Hart. Det planlægges, at 

Signe også skal på PAU uddannelse senere på året. 

Der har været anmeldt tilsyn med stor ros.  

 

Efterskolen v. Mette og Rasmus 

Aktuelt 131 elever. Nogen var forventelige, mens andre stopper uden varsel. Det er 

generelt nogle positive og glade elever.  



Side 3 af 6 
 

Der har været udfordringer med en mindre gruppe elever. Der er bl.a. problemer 

med tilstoppede toiletter og en tiktok-profil, der udstiller elever og lærere fra skolen. 

Der har været fokus på regler for brugen af sociale medier, GDPR mv.  

Inden jul var der fagdage. Der har været skitur og gennemført værelsesbytte. Der har 

været gymnastikuge, som sluttes med en generalprøve på opvisning. Der har været 

forældredag. Informationsaften med næste års elever. I dag har de været til 

efterskolernes gymnastikdag.  

Næste uge er der alm. Skoledage mandag til onsdag inkl. galla. Der kommer snart 

superweekend og ”find selv hjem-tur”.  

Der er kommet nye møbler.  

 

4. Evaluering af fællesmøde med bestyrelsen den 12.3 

- Overordnet set godt 

- Spændende emne med gode pointer, men der mangler konkretisering og 

paralleller til hverdagssituationer  

- Dagen kunne være struktureret bedre 

- Fælles foredrag og udgangspunkt sætter gang i fællessnakke i lærergruppen 

- Fif! Bo Heilskov har lavet bøger, der kan understøtte de praktiske eksempler til 

de konkrete alderstrin. Blandt andet nogle små og korte bøger, der er nemt 

tilgængelige at læse.  

 

5. Status på anlæg af kunstgræsbane 

Vi afventer fortsat godkendelser fra Kalundborg kommune.  

Der har været rykket mange gange, men beskeden fra Miljøafdelingen i kommunen 

er, at de skal behandle en sag om ny motorvej først. Der har også været kontakt til 

lokalpolitiker og borgmester.   

 

6. Kalender og møder for resten af dette skoleår 

Der er bestyrelsesmøde den 3. juni 2025. 
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7. Økonomi, herunder likviditet og lån 

Banken har oplyst, at der skal foreligge ejendomsvurdering, som max. er 15 måneder 

gammel, hvis vi skal omlægge eller optage yderligere lån.  

Vi skal overveje, om vi skal binde vores likviditet via aftaleindskud, så vi kan få 

renteindtægter.  

Vi afventer med at optage lån og evt. helt undlader, hvis vi kan finansiere 

kunstgræsbanen via vores likviditet.  

 

8. Generalforsamling 23.4 – valg mm. 

Alle 3 modtager genvalg. Natascha og Linda genopstiller som suppleanter.  

 

9. Nyt fra udvalg 

Eventudvalget 

Koncert med Trine Therkildsen den 1. maj. Der er plads til 300 publikummer. Det er 

inkl. tapas, og der er salg af øl, vand og vin. Bestyrelsen skal bidrage med praktiske 

opgaver.   

 

Forretningsudvalget 

Ikke mødtes siden sidst. 

 

Økonomiudvalget 

Ikke mødtes siden sidst. 

 

Byggeudvalget 

Ikke mødtes siden sidst. 

Gården mangler det sidste, og der er købt planter til blomsterkummer i dag.  

Der er lagt fliser ved lærerværelset.  
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10.  Nyt fra medarbejderrepræsentanter 

Friskolen v. Bolette 

I denne uge er der fagdage. Anders er på barsel. Der har været holdt fastelavnsfest 

og temafest. Der har været toiletkampagne iværksat af elevrådet.  

Snart er der lejrskoler og kanoture. 

 

Friluftsgården v. Signe 

Det er dejligt med varmere vejr, så ingen flyverdragter og nemmere hverdag.  

Vi klarer den, selvom der mangler et par medarbejdere. 

 

Efterskolen v. Jens 

Katja er tilbage fra barsel, men flere er på vej på barsel, og en del sygdom.  

 

11.  Evt. 
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______________________________   ____________________________ 

Katrine Munch Olsen     Mia Søe Pedersen  

 

______________________________   ____________________________ 

Søren Tullesen     Morten F. Andersen 

 

______________________________   ____________________________ 

Peder Hermansen    Mie Dehn Poulsen 

 

______________________________ 

Anna Haugaard Jørgensen 


